

Insurance certificate

We hereby confirm that on the „**STS Přeštice a.s.**“ we have concluded the insurance contract no **8068775015**.

Sum insured **1.000.000,- Kč** for any on occurrence and in aggregate during insured period in the territory of Europe and Turkey.

The insurance is arrange for this motor vehicles:

značka	typ	druh	RZ
Peugeot	Boxer	nákladní	6C64896
Peugeot	Boxer	nákladní	4SC0928
Peugeot	Boxer	nákladní	6AN8002
Iveco	35S18	nákladní	ZCFC135D0J5199636

This insurance applies to the cases of liability, based on freight carrier contracts, for material damage incurred by a third party, as well as for damages affecting consignments covered by the Agreement on Freight Carrier Contracts in International Road Transport (CMR).

The insurance applies only to liability for damages originated during the transport by the motor vehicle stipulated in the Insurance Contract.

The insurance applies to cases of Liability where the damage has occurred within the territory of Europe and Turkey, excluding the territories of Belarus, Moldova, Russia, Ukraine, Bosnia and Herzegovina, Montenegro, Macedonia, and Serbia.

This insurance contract is effective from **9. 1. 2018**.

Versicherungszertifikat

Wir bestätigen hiermit, mit „**STS Přeštice a.s.**“ der Versicherungsvertrag Nr. **8068775015** abgeschlossen wurde.

Die Versicherung (**auf 1.000.000,- Kč**) bezieht sich auf die Fälle der Haftpflicht für die entstandenen sachschäden bei anderen Personen, die aus den Transportverträgen resultieren, sowie die Haftpflicht für die entstandenen Schäden an Sendungen, die sich aus einer Vereinbarung über den Transportvertrag im internationalen Strassenverkehr ergibt.

Die Versicherung bezieht sich nur auf die Haftpflicht für die bei der Transportleistung entstandenen Schäden und die Transportleistung muss mit dem in dem Versicherungsvertrag angeführten Strassenkraftfahrzeug erfolgen.

Die Versicherung bezieht sich auf diejenigen Fälle der Haftpflicht, wo das Schadenereignis auf dem Territorium Europas und Türkei ausgenommen die Territorien Weissrussland, Moldawien, Russland, der Ukraine, Bosnien und Herzegowina, Montenegro, Makedonien und Serbien entstanden ist.

Dieser Versicherungsvertrag wird für die Zeitperiode von **9. 1. 2018** abgeschlossen.

V Plzni, dne 14. 5. 2018

.....
razítko podpis pojišťovny

CSOB Pojišťovna
Česká obchodní společnost
Praha